
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 46/1994.
(IX.30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdése alapján „Hány főt érint az egészségügyben a
kettős jutattás tilalma 2013-ban?” címmel írásbeli választ igényl ő kérdést kívánunk
benyújtani Balog Zoltán emberi erőforrás miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kettős ellátás tilalmára vonatkozó, júliustól életbe lépő szabályozás, valamint a
kényszernyugdíjazással kapcsolatos kormányhatározat többezer orvost, szakdolgozót érint, a
pontos számokat illetően viszont eltérő nyilatkozatok jelentek meg az elmúlt hónapokban .
Szócska Miklós egészségügyért felelős államtitkár korábban úgy nyilatkozott: a kötelező
nyugdíjazás szabálya összesen mintegy 6500 egészségügyi dolgozót érint .

A jövedelemkiegészítésről szóló legfrissebb módosító javaslat indoklása ezzel szemben a z
egészségügyi ágazatban „körülbelül 3100 öregségi nyugdíjkorhatárt betöltött, többségében
közalkalmazottat” említ, míg a szaktárca legújabb közlései alapján 3036 főre tehető az
1700/2012 . (XII. 29.) Korm.határozat által érintettek száma. Balogh Zoltán, a Magyar
Egészségügyi Szakdolgozói Kamara elnöke nyilatkozata szerint önmagában az ápolók közöt t
is 8-10 ezer fő tartozik az érintettek körébe .

Ezzel kapcsolatban az alábbi kérdéseket szeretném feltenni önnek:

1. A jelenleg rendelkezésre álló adatok alapján hány főt érint 2013-ban az
egészségügyben a dupla ellátás tilalma? Ezen belül is hány orvost, illetve hán y
szakdolgozót? Kérem a Miniszter urat az adatok forrásának feltüntetésére !

2. Hogyan változik ez a szám a gazdasági társaságok költségvetési intézménny é
történő alakítása kapcsán ?

3. Az egészségügyben dolgozók - különösen az orvosok - magas átlagéletkorá t
figyelembe véve évente átlagosan hány újabb érintettel számol a Kormány?



4. Hány, a nyugdíjkorhatárt betöltött egészségügyi dolgozó nyugdíjazása történ t
meg, illetve van folyamatban a kormányhatározat megjelenése óta ?

Várom pontokba szedett, megtisztelő válaszát .

Budapest, 2013 . április 5 .

ernadett
független képviselő

(LMP)
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